
Skeifa bestyrelsesmøde 19. maj på Orelundbanen. 

Deltager: Jytte, Gitte, Kisse, Rikke og Lene 

Fraværende: Karen 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af refereat 

2. Økonomi 

3. Nyt fra udvalg 

4. Kommende arrangementer 

5. Visioner, tanker og ideer for Skeifa 

6. Evt 

 

1. Referat godkendt. 

Kisse og Ole henter alrid-udstyr hos Michael. 

1-dagsstævne: Karen har booket Davindebanen 3. oktober og Rikke har styr på dommere 

 

2. Økonomi. 

Orelundbanen har brug for renovering af huller på banen/evt salt. Vi afventer budget fra udvalg. 

Kisse og Ole maler det sidste af tårnet i Davinde. 

 

3. Nyt fra udvalg. 

Orelundbaneudvalget holder møde 20. maj 

Junior-Ungdomsudvalg har afholdt møde og nye tilag er i støbeskeen. Eksempelvis tur i 

Langesøskoven. Karen melder dato ud. 

Turudvalget. Lene kontakter Tina P for info om planlagte ture fremadrettet. 

 

4. Kommende arrangementer 

Bestyrelsen har lagt hovederne i blød og vi har sammen fundet frem til rigtig mange spændende og 

sjove arrangementer til både sommer og vinter. Der bliver nu arbejdet videre på disse ideer og 

udmeldinger om de første tiltag kommer snarest. 

 

5. Visioner, tanker og ideer for Skeifa 

For at sikre, at alle vores medlemmer bliver informeret om klubbens fremtidige visioner og planer, 

vil vi sammensætte et brev, som bliver sendt med post til alle. 

 

6. Evt. 

Næste møde bliver onsdag 1. juli kl. 17.00 hos Kisse/Rue Hed 24, Morud. 


